




Aparthotel «VIDI» would like to welcome you and your pet. For the safety and comfort of all our guests, including those who are traveling with pets we kindly ask you to follow our pet policies and guidelines.
Non-refundable pet fee of 1000 RUB will be charged per room but not more than 7000 RUB per month. This additional fee covers the additional time and effort for cleaning the room during and after your visit as some guests may suffer from allergies.
One pet is allowed per room. If you have more than one pet, it will be necessary to reserve an additional room(s).
For housekeeping service - the pet must be removed from the room. Hotel staff will not enter your room for servicing if a pet is not crated. Please contact the front desk to arrange a suitable time for the housekeeping staff to service your room each day. You can contact reception by using button “1” on the in-room phone or by calling +7 (812) 692 00 00 from your mobile.
If your pet likes to sit on the couch, then put down a sheet or blanket for it to lie on. 
Pets are not allowed in the public areas of the hotel such as restaurant, fitness center or lobby.
Pets must be always on a controllable leash or in a special carry bag when outside the guest room.
Please do not bathe your pet in guest room bathrooms during your visit.
Even dogs that are usually very quiet tend to bark in an unfamiliar environment. Please quiet an excited pet as soon as possible. If your dog is troublesome to other guests (barking, aggression, etc), we will contact you for your immediate attention.
Keep your pet under your control and don’t let them approach others without an invitation.
You are responsible for any property damage, cleaning costs, personal injury or noise disturbance caused by your pet. If your pet causes any damage or have an accident in your guest room, please contact our reception staff immediately.
Our Concierge desk will be pleased to offer more information on pet stores in the area and suggest the best options on where to walk your dog. 
Dog walking is prohibited on the hotel’s territory and is the subject of the additional cleaning fee of 10 000 RUB.












______________________						_________________________
Date									Signature




Апарт-отель «VIDI» приветствует Вас и Вашего питомца. Для безопасности и комфорта всех наших гостей, в том числе путешествующих с домашними животными, мы просим Вас соблюдать наши правила и рекомендации.
Невозвращаемый дополнительный сбор в размере 1000 руб. в сутки взимается за номер, в котором проживает животное, но не более 7000 рублей в месяц. Этот сбор покрывает дополнительные усилия и время, затраченное на уборку помещения во время и после Вашего визита, поскольку некоторые гости могут страдать аллергией.
В номере возможно размещение не более одного животного. Если у Вас более чем двое животных, нужно будет зарезервировать дополнительный номер.
Уборка номера проводится при отсутствии животного или при нахождении животного в клетке или переноске (закрытой) в присутствии хозяина. Просьба связаться с сотрудниками Reception или Guest Relations, чтобы договориться об удобном для Вас времени уборки номера. Связаться можно по номеру «1» из номера или по телефону +7 (812) 692 00 00.
Если Ваш питомец любит сидеть на мягкой мебели, кровати или ковре, просим подкладывать специальную подстилку или пеленку. 
Животные не должны находиться в местах общего пользования: ресторане, кафе, фитнес центре. Во время перемещения по коридорам, в лифтах и лобби отеля животное должно находиться на поводке или в специальной сумке-переноске. 
Пожалуйста, не купайте вашего питомца в ванной комнате номера во время вашего проживания.
Даже собаки, которые обычно ведут себя очень тихо, могут шуметь в незнакомой обстановке. Пожалуйста, следите за тишиной, так как Ваш питомец может доставить беспокойство другим гостям.
Контролируйте Вашего питомца и не позволяйте ему подходить к другим гостям без разрешения.
Вы несете ответственность за любые повреждения имущества, расходы на уборку, травмы или нарушения тишины, вызванные Вашим питомцем. 
Наша служба консьержей будет рада предложить дополнительную информацию о зоомагазинах, расположенных рядом с отелем, и предложат самые удобные места, где можно гулять с Вашей собакой. 
Выгул собак на территории отеля запрещен. За нарушение правила взымается стоимость дополнительной уборки придомовой территории в размере 10 000 рублей.










______________________					_________________________
Дата								Подпись
